
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2022-11-22 18:20:26

CEO Enel: Plecam din România pentru ca nu mai putem creste, nu din cauza

cadrului legal

Motivul pentru care Enel a luat decizia de a pleca din România  nu este cadrul legal, ci faptul ca a ajuns

într-o pozitie de unde nu mai  poate creste, a afirmat marti Francesco Starace, CEO al Enel, într-o 

conferinta de presa.

"Am decis sa iesim din România pentru ca am ajuns într-un punct în care  este dificil sa mai obtinem o crestere

suplimentara în viitor. Am  "saturat" spatiul pentru investitii în retele si am ajuns - mai mult sau  mai putin - într-o

pozitie pe segmentul de clienti si de productie care  nu mai ofera multe posibilitati de crestere", a explicat Starace.

El a subliniat ca motivul exitului nu este cadrul legal.

"Deci motivul pentru care plecam nu este pentru ca nu ne place cadrul  legal si de reglementare din România, care

nu este mai bun sau mai rau  decât multe altele. Am vazut ca toate guvernele europene au luat masuri  în contextul

preturilor mari la gaze din toata Europa. Nu cred ca  România s-a descurcat mai bine sau mai rau decât altii.

Trebuie sa ne  descurcam în aceasta situatie cât de bine putem. Dar nu este o judecata  în aceasta privinta, ci doar

faptul ca spatiul de crestere potentiala  suplimentara în tara este foarte limitat", a spus Starace.

Potrivit acestuia, este un moment bun pentru a valorifica activele din România.

"S-ar putea spune ca este mai degraba o recunoastere a faptului ca am  facut o treaba buna, ca România are o baza

buna, iar o vânzare  monetizeaza, într-un mod bun, valoarea pe care am creat-o. Este o  judecata pozitiva a

României, o recunoastere a muncii bune facute  acolo", a aratat seful companiei italiene.

Grupul  Enel si-a planificat pentru anul viitor plecarea din România, potrivit  unui raport prezentat presei cu ocazia

conferintei Capital Markets Day.

"Activitatile din Europa se vor concentra pe Italia si Spania, în  conditiile în care vom iesi din România", a spus

Alberto De Paoli,  directorul financiar al companiei.
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